

**Resolution of the Sole Shareholder
of "Aman Munai Exploration" JSC**

Amsterdam, Netherlands
June 29, 2018

Aman Munai Exploration B.V., a private limited liability company incorporated under the laws of the Netherlands registered with the Dutch Trade Register under number 34268254, with its place of business in Amsterdam, the Netherlands, and whose registered office is at Strawinskylaan 1151, 1077XX Amsterdam, the Netherlands,

Owning 26 220 170 ordinary shares in **Aman Munai Exploration Joint Stock Company** (the "**Company**"), which represents 100% of the total amount of the Company's placed ordinary (voting) shares,

Hereby passed the following decisions of the sole shareholder of the Company:

1. To approve the financial statements of Aman Munai Exploration JSC for the financial year ending December 31, 2017 audited by Moore Stephens Kazakhstan LLP.
2. Do not distribute a net income of the Company

Aman Munai Exploration B.V.



Nikolay Bogachev
Director

STRAWINSKYLAAN 1151
1077XX AMSTERDAM
THE NETHERLANDS
K.V.K. REGISTRATION AMSTERDAM 34268254

**Решение единственного акционера
АО «Аман Мунай Эксплорэйшн»**

г. Амстердам, Нидерланды
29 июня 2018 года


Aman Munai Exploration B.V., частная компания с ограниченной ответственностью, созданная по законодательству Нидерландов, зарегистрированная в Голландском Торговом Реестре под номером 34268254, расположенная в г. Амстердам, Нидерланды, офис которой зарегистрирован по адресу: Стравинскилаан 1151, 1077XX Амстердам, Нидерланды,

Владеющая на праве собственности 26 220 170 простыми акциями Акционерного общества «**Аман Мунай Эксплорэйшн**» («**Общество**»), что составляет 100% от общего количества размещенных простых (голосующих) акций Общества,

**Настоящим приняла следующие решения
единственного акционера Общества:**

1. Утвердить финансовую отчетность АО «Аман Мунай Эксплорэйшн» за 2017 финансовый год, аудит которой был осуществлен аудиторской организацией ТОО «Moore Stephens Kazakhstan».
2. Не производить распределение чистого дохода Общества.

Aman Munai Exploration B.V.



Николай Богачев
Директор